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Hele styret møtte på gårsdagens sentralstyremøte, og i dag møtte Rune og Linda på
idf-møte på vegne av MTL.

Etter gjennomgang av idf-sakene snakket vi litt om høstens lønnsforhandlinger.
Det er fremdeles mye som er uklart. Ledelsen skal i et møte med departementet 20
juni, og det forventes også noen flere avklaringer fra departementet i juli.

Foreløpig er det forberedende møtet utsatt til august/september. Uorganiserte skal i
år forhandles sammen med Unio og Akademikerne. MEF og MTL forhandler først i
år (i uke 43, som vanlig), før resterende grupper.

Hele sentralstyret vil være lønnsutvalg i år, for å få opplæring i arbeidsoppgavene.
Det vil bli sendt ut informasjon om lønnskrav, frister osv når mer er avklart. Du kan
forberede deg ved å tenke gjennom om du har fått økt kompetanse, nye
arbeidsoppgaver, mer ansvar eller om det er andre ting som gjør at du bør få
lønnsforhøyelse.
Det er også viktig at du oppgir om du har hatt eller fått tilbud om medarbeidersamtale
siste året. Du kan gå til nærmeste leder og be om en slik samtale, for å få avklart
forventninger til blant annet oppgaver og gjennomføring.

I 2024 skal vi feire 90-års jubileum. Vi har satt av et solid budsjett, og ønsker oss en
komite som kan planlegge hva vi skal gjøre. Vi bør ha en litt mer konkret plan klar til
neste årsmøte, som foreløpig planlegges avholdt i uke 13, 27-28 mars.
Føler du kallet til festkomiteen, ta kontakt med sentralstyret.

Ledelsen vil prøve å få planlagt idf-møtene ut mai 2023 den 12 september, slik at
turnusansatte kan få dagene inn i arbeidsplanen. Instituttet har en viss peiling, men
får ikke datoer fra departementet før i november ift neste års møtekalender, så det
kan bli avvik.

Rune deltok på et møte med ledelsen i starten av måneden, angående HR 2023.
Flere i avdelingen planlegger å pensjonere seg snart, og en vil endre stilling. Det
viktigste er at vi ble enige om at nye ansatte skal kunne lov- og avtaleverket i Staten.



Erling kom i forkant av sentralstyre- og idf-møte med innspill om Tillitsreformen. Den
saken blir tatt opp igjen på neste IDF hvor øverste ledelse er på plass. Da vil vi
spørre om MET har fått noen føringer fra departementet. På sentralt nivå fungerer
trepart-samarbeidet godt, og MET har stort fokus på lederutvikling.
Et viktig mål for arbeidet skal være å finne løsninger som gir mer rom og tid for
førstelinjene, slik at de kan gi innbyggerne bedre tjenester.

Vi diskuterte GDPR ift medlemslister og andre dokumenter styremedlemmer i MTL
har. MTL sin medlemsliste ligger hos Stafo som har stort fokus på GDPR (tas opp på
alle styremøter i Stafo), og er lagret forsvarlig. Det er viktig at vi i styret er
oppmerksomme på hva vi lagrer og hvordan vi lagrer informasjon om medlemmene
våre.

Neste IDF-møte er planlagt 12 september, og da møter Elin og Rune på vegne av
MTL. Vi prøver å få til et sentralstyremøte 9 september.

Vi tar også sikte på et nytt digitalt medlemsmøte i september, hvor vi tenker at
lønnsforhandlinger er et naturlig tema.

Når det gjelder nybygg og renovasjon av bygg på Blindern er det lite nytt siden siste
informasjon på Blest. Det skal være et møte i Prosjektrådet 24 juni hvor hovedtema
blir byggekostnader/husleiekostnader. Hvorfor er de blitt så høye, er det krav fra
MET eller utenforliggende krav? Hvilke konsekvenser får det for fremdriften osv.

Hartmark er ferdig med oppdraget sitt. De har sendt sin innstilling til styret, og styret
skal avgjøre hvem som blir direktør for Meteorologisk institutt 29 juni.

Sannsynlig vil det bli et ekstraordinært idf i august, isaktiviteter i Tromsø blir tema.

Til høsten må vi også tenke på kandidater til ansattes representanter inn i styret….

Vi i sentralstyret ønsker dere alle en strålende sommer, uansett vær!


